

## 多倫多生命河靈糧堂

Toronto River of Life Christian Church

成立 Started: 2013 年06月

地點 Location: Toronto, Canada

主任牧師 Senior Pastor: 葉主亮牧師 Rev. Richard Yeh

網址: <http://www.trolcc.ca/>

### 簡要介紹:

多倫多生命河靈糧堂於2010年11月25日開始聚會，2013年6月1日在葉主亮牧師帶領下正式成為生命河的分堂，這印證了Cindy Jacobs在2002年和2011年兩次對劉彤牧師的預言，生命河的活水要流到多倫多成為這一帶的祝福。多倫多生命河靈糧堂是一群弟兄姊妹為了建造榮耀神的教會之異象禱告了十年才成就的，因此他們深知必須凡事禱告，尋求神的旨意，全然抓住神的應許。宣教植堂也是葉牧師在教會成立之前就領受的異象；因多倫多附近有許多華人聚居的城市和大學城，在這些城市拓植分堂就成為多倫多生命河的使命。2015年10月，多倫多生命河差派開拓安省倫敦市的陳榮華牧師夫婦及開拓安省滑鐵盧市的陳惠香傳道，經過兩年的深耕經營，分別正式成立了倫敦市生命

河靈糧堂及滑鐵盧生命河靈糧堂。教會也很注重門徒建造課程，使弟兄姊妹能夠接受合宜的裝備。除了鼓勵弟兄姊妹以劉梅蕾師母編著的「應許與醫治」作為每日禱讀材料外，亦教導相關裝備課程，目前正在進行「醫治與釋放」系列課程。他們是一個有神的話與神的靈平衡並行的教會；是一個有愛而合一的教會；是一個健康和喜樂的教會。願神的恩典與祝福和他們同在，並繼續引導他們前面的道路。

### **Brief Introduction:**

River of Life Christian Church in Toronto started meeting on November 25, 2010. On June 1, 2013, under the leadership of Pastor Richard Yeh, it officially became a branch of ROLCC. This confirmed the prophetic guidance of Cindy Jacobs to Pastor Tong Liu in 2002 and 2011 that the living water of the River of Life will flow to Toronto as a blessing in this area. TROLCC is a group of brothers and sisters who prayed for the vision of building a church that glorifies God for ten years. Therefore, they know that they must pray in all things, seek God's will, and fully grasp God's promises. Mission church planting is also a vision that Pastor Yeh had received before the church was established; because there are many cities and universities where Chinese people live near the Greater

Toronto area, it is the mission of TROLCC to plant branch churches in these areas. The church also focuses on disciple-building courses so that brothers and sisters can receive appropriate equipment. In addition to encouraging brothers and sisters to use "Promise and Heal" written by Pastor Belinda as daily prayer materials, they also teach related equipment courses, and are currently conducting a series of "Healing and Release" courses. The TROLCC is a church with God's word and the balance of God's spirit; a church with love and unity; a healthy and joyful church. May God's grace and blessings be with them and continue to guide the path ahead of them.

### 代禱事項：

1. 求主的愛充滿教會和每個家庭，讓弟兄姐妹的生命被神的愛翻轉並改變，新朋友看到弟兄姐妹彼此相愛，就將榮耀歸給神。
2. 感謝神保守教會第四季的事工，包括門徒裝備、敬拜之夜和聖誕福音會，求神豐富的供應預備與祝福2022年新一季的事工。
3. 請為教會門徒訓練事工來禱告，求神感動慕道友，願神的愛和恩典充滿在中間，彼此關懷一同成長，增添洗禮的人數。

4. 感謝主，教會已可恢復實體敬拜，求聖靈挑旺弟兄姊妹火熱的心，除去對疫病的恐懼感，一同來到殿中獻上最真誠的敬拜。

### **Prayer Items:**

1. Pray that the love of the Lord will fill the church and every family so that the lives of brothers and sisters will be overturned and changed by God's love. When new friends see brothers and sisters loving each other, they will give glory to God.
2. Thank God for protecting the church's ministry in the fourth season, including discipleship, worship night, and Christmas Gospel. Pray for God's abundant supply to prepare and bless the ministry in the new season of 2022.
3. Please pray for the church's discipleship training ministry, and ask God to move the seekers. May God's love and grace be filled in the middle, grow with mutual care, and increase the number of baptists.
4. Thank the Lord, the church can restore physical worship. Pray that the Holy Spirit will enliven the brothers and sisters, remove the fear of the disease,

and come to the temple together to offer the most sincere worship.